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Vragen van het lid Koşer Kaya (D66)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de afname van
het aantal orgaandonaties.
(Ingezonden 18 september 2008)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Aantal orgaandonaties na
overlijden neemt af»?1

2
Wat is uw reactie op het feit dat op
1 september jl. nog steeds 1365
mensen op de wachtlijst stonden
voor orgaantransplantatie?

3
Deelt u de zorg dat het aantal
postmortale orgaandonaties de
afgelopen acht maanden is
afgenomen terwijl de wachtlijsten
nog steeds zo lang zijn?

4
Onderschrijft u, met het oog op
bovengenoemde cijfers, de dringende
noodzaak van een toename van het
aantal donorregistraties?

5
Hoe verklaart u dat 60% van de
Nederlanders boven de 18 jaar nog
altijd niet als donor geregistreerd
staat?

6
Deelt u de mening dat het nu eindelijk
eens tijd wordt om over te gaan tot
het ADR-systeem (automatische

donorregistratie)? Zo neen, waarom
niet?

1 Trouw, 17 september 2008.
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